
                          Z A P I S N I K 

sa 9. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2014. 

godini Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 25. juna 2014. godine 

 

 

 

  Śednica je počela u 13 sati i 20 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine Crne Gore.

         Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red śednice 

 

 

          PREMIJERSKI SAT. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 

 1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

         Kako se ostvaruje ekonomska politika, posebno fiskalna kao njen osnovni 

stub?  

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

 

          2. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke 

narodne partije: 

        Što ste kao predsjednik Vlade konkretno preduzeli da se onemoguće ili makar 

ublaže dramatično teške posljedice po ekonomiju i javne finansije Crne Gore zbog 

štetnih privatizacija privrednih kolektiva i prodaje nepokretnosti u vlasništvu Crne 

Gore na štetu javnog interesa; Kao konkretne primjere navodim KAP, Duvanski 

kombinat Podgorica, prodaju Kampa na  Zlatici i prodaju zemljišta na lokaciji u 

Momišićima – Podgorica (ispod objekta MUP-a, tzv. “Limenka”). Zbog čega se i dalje 

izbjegava primjena odredbi čl. 419 i 420 Zakona o svojinsko-pravnim odnosima 

kojima je propisano da zemljište za  koje u postupku privatizacije nije plaćena tržišna 

cijena ostaje u državnoj svojini, a u pitanju su milioni kvadrata takvog zemljišta; da 

li ste povodom navedenih i brojnih drugih primjera koji su ekonomiji i Budžetu Crne 

Gore nanijeli direktnu štetu koja se mjeri desetinama i stotinama miliona eura 

pokretali postupke krivične, prekršajne ili radno-pravne odgovornosti protiv lica koja 

su prema funkciji, odnosno poslovima koje obavljaju, neposredno odgovorna za loš 

kvalitet ugovornih aranžmana o kojima  je riječ i, ako jeste molim da konkretno 

navedete ime i funkciju svakog pojedinca protiv kojeg ste pokrenuli postupak 

odgovornosti, kao i kada je i koja vrsta utvrđivanja odgovornosti pokrenuta i da li je 

postupak okončan; ukoliko postupke odgovornosti nijeste pokrenuli, kojom 

ozbiljnom argumentacijom možete odbraniti sopstvenu odgovornost za sva 
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dešavanja u navedenim i drugim postupcima privatizacije i prodaje državne imovine 

kada Crna Gora već godinama od njih ima dramatično štetne posljedice. 

Najkonkretnije, što Vam ostaje za odbranu od direktnih optužbi da se prethodno 

navedeno godinama dešava kao posljedica korupcije na najvišem nivou?     

          MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Velizar Kaluđerović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar.  

 

 

  3 . Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije: 

            Na koji način državni organi tj. Vlada kontroliše kvalitet nafte i naftnih 

derivata, koji se uvozi u Crnu Goru i prodaje na pumpama; A -  Da li su zakonskim i 

podzakonskim aktima uspostavljeni odgovarajući standardi kvaliteta uvezenog 

goriva; da li se i koliko često kontroliše  da li gorivo koje se uvozi, a posebno ono 

koje se prodaje na pumpama, odgovara tim standardima; koliko je kontrola bilo 

tokom 2013. i 2014. godine; kakvi su nalazi kontrole; (možemo li dobiti izvještaje, 

kao prilog odgovoru). B – Da li je broj slučajeva kršenja propisa manji ili veći nego 

prethodnih godina, kako ocjenjujete stanje i kretanje u ovoj oblasti; koje mjere Vlada 

preuzima i namjerava preuzeti da bi se stanje unaprijedilo i smanjile negativne 

posljedice po građane, životnu sredinu i dr; da li je Vlada pravila i razmatrala analizu, 

informaciju iz ove oblasti. Da li su i koje mjere preduzete prema prekršiocima 

propisa; da li smatrate da su mjere kaznene politike dovoljno oštre da bi se njima 

uticalo na smanjenje kršenja propisa; C – Da li smatrate da je ponašanje i pristup 

državnih organa, ministarstava i ministara problematici u ovoj oblasti odgovarajući; 

da li je pokretana odgovornost do sada i da li je namjeravate pokrenuti ukoliko 

stanje nije zadovoljavajuće?    

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

         4.  Poslanica AZRA JASAVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crna Gora: 

         Kad Vlada planira da obezbijedi sredstva za primjenu izbornog zakonodavstva? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisala Azra Jasavić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

 

 

        5. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ, u ime Kluba poslanika Albanskih partija (FORCA, 

AA) HGI i LPCG: 

         Da li će crnogorska izvršna vlast uz neophodnu podršku sudske vlasti, u okviru 

sadašnjih zakonskih ovlašćenja, preduzeti snažnije poteze oko oduzimanja 
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nelegalno stečene imovine i smatrate li da je sazrelo vrijeme za donošenje Zakona 

o oduzimanju nelegalno stečene imovine s obzirom na činjenicu da je izvjestan broj 

ljudi u Crnoj Gori došao do ogromne imovine na nezakonit način? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.    

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

       6. Poslanik ALMER KALAČ, u ime Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Kaje konkretne mjere i kad, namjerava preduzeti Vlada kako bi se uredila oblast 

dodjele koncesija, bez obzira da li je riječ o eksploataciji šume, vode ili mineralnih 

sirovina; šume, kao opšte kolektivno dobro kojim gazduje država, putem tendera za 

dodjelu koncesija daju se koncesionarima na korišćenje. Trenutno, stanje u 

šumama nije korišćenje, nije eksploatacija već totalna devastacija? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.   

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje a odgovor je 

komentarisao Almer Kalač. 

 

 

*  *  * 

 

Śednica je završena 25. juna u 15 sati i 10 minuta. 

 

 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/14-10/1 

    Podgorica, 25. jun 2014.godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

  mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 

 

 

 


